
بدون عنوان
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متن پرسش

سلام: سوال ۲۸۹۶۳ منظورمو نرسوندم. چرا خداوند به جای اینکه به همه ما انسان ها از همان اول

وحی بکند، یک نفر را پیامبر کرد؟ منظورم عصمت پیامبر نیست، بلکه منظورم علمش هست. چرا

همان علم به ما داده نشد؟ حالا یا اون طرف که بهش وحی شده عمل می کند یا نمی کند. یکی از

علت هایی که باعث شد این سوال رو بپرسم اینکه میخوام بفهمم پیامبری وجود داشته یا نه؟

متن پاسخ

باسمه تعالی: سلام علیکم: لازمهی اُنس با خدا و تجلی اسم علیمِ او بر قلب انسان، شایستگیهایی

است که انسانها بتوانند در خود ایجاد کنند. در این مورد خوب است به کتاب «مبانی نظری نبوت و

امامت» که روی سایت هست، رجوع فرماد. موفق باشید


